
                

 
 

Motion till svenska badmintonförbundets årsmöte 2023-09-24 

Göteborgs badmintonförbund föreslår att det görs en förnyad utredning om det utan att bryta 

mot EUs regelverk går att begränsa antalet utländska deltagare i serielagen i Ligan.  

 

Ett förslag skulle kunna vara att ett lag får spela med högst två utländska spelare som inte 

uppfyller kravet att ha varit bosatta i Sverige i minst 2 år. Kravet att vi inte kan förhindra en 

EU-medborgare att arbeta och få lön i ett EU-land, skulle kunna kombineras med en 

begränsning innebärande att omfattningen av anställningen ska utgöra personens 

huvudsakliga inkomst.  

 

Motivering 

Förslaget syftar till att vi i den högsta ligan ska kunna förstärka nivån och göra ligamatcherna 

publikt intressanta även i fortsättningen men att det också skulle stimulera fler svenska spelare 

att kvalificera sig för spel i ligan. 

 

Roger Johansson 

Göteborgs badmintonförbund 

 

 

  


